
Projekt —

Protok61NrXXI/2017

z sesji Rady Gminy Uchanie siodmej kadencji, odbytej wdniu 22 lutego 2017 r. wgodz. od 900 do 1050
w sah* posiedzen Urz?du Gminy w Uchaniach.

Sesji przewodniczyl Pan Kazhnierz Szczur Przewodniczacy Rady Gminy Uchanie.
Na stan 15 radnych obecnych byli wszyscy radni wg zalaczonej listyobecnosci - zalacznik nr 1.

Spoza Rady w sesji udzial wzieli:

1. Pani Maria Gumieniak - Wqjt Gminy Uchanie
2. Pani Stefania Kulik - Skarbnik Gminy
3. Pan Ryszard Kr61 - Sekretarz Gminy ~
4. PaniBozena KuSmierczuk - pracownik UG
5. Pan Karol Panasiewicz - pracownik UG
6. Pani Agnieszka Wlodarczyk - pracownik GOK

Porzadek sesji zawiera zalacznik nr 2 do protokohi sesji.

Dopunktul-go

Sesj? otworzyl Pan Kazimierz Szczur Przewodniczacy Rady Gminy Uchanie, powital radnych
i wszystkich zebranych oraz stwierdzil prawomocno& obrad sesji.

Dopunktu2-go _

Przewodniczacy Rady Gminy przedstawil porzadek obrad sesji.

Dopunktu3-go

Radni przyjeli zaproponowany porzadek obrad sesji RadyGminyjednoglosme bez uwag i wniosk6w.
Po przyjeciu porzadku obrad sesji Przewodniczacy RG udzielil glosu Panu Jaroslawowi Boguckiemu
w sprawach, kt6re dot. inspekcji ochrony roslin akonkretnie sprawa dotyczy opryskiwaczy. Inspekcja
zajmuje si? kontrola. stosowania ochrony roslin. W mysl prawa kazdy opryskiwacz powinien bye sprawny
technicznie adowodem jego sprawnosci jest swiadectwo badania technicznego. Nowe opryskiwacze maj^
wazno£<* takiego badania 5 lat a p6zniej cotrzylata nalezy je powtarzad. Kazdy opryskiwacz albo prawie
kazdy jestw naszej sieci informatycznej i mamy wszelkie dane o wlascicielu i o sprzecie. Opryskiwaczy,
ktore niepowinny bye dopuszczone do uzytku generalnie jestbardzo duzo. U panstwa w gminie jestp61
napolbojest400opryskiwaczy a 200niema badah. Priorytetem w inspekcji jest kontrola w tych
gospodarstwach gdzie taki nieprzebadany sprzetsi?znajduje. S3 takie opryskiwaczewsr6dtych 20*0, ktore
wisz4w systemie, miary badanie raza pozniej nie siejuz z nimi nie dzieje i jest u nas„na czerwono" tak
jakbybyry niebadane. Sa. r6wniez takie, kt6re S4 sprzedane lubzlomowane bo zakupiono nowe.
Opryskiwacze nie uzywanechcemywykreslte , poprawic wskazniki i tarn nie kontrolowad. Kontaktujemy
si? z radnymi i sortysami w celu zebrania danych o wylaczonychopryskiwaczach. Na Panstwa stronie
internetowej jest obwieszczenie, rozsylamy komunikaty gdzie si? da. S3 tarn te informacje o czym ja
m6wi?. W czasie spotkania przekazano druki do wypemiania dlamieszkanc6w aby uporzadkowa6 te
sprawy. Dzi?kuj? za wsp6rprac? i za pomoc.
Nast?pnie zadawano pytania:












